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Besluitenlijst 

Deze vergadering kan 
bekeken en beluisterd 
worden via de website van 
de gemeenteraad:  

www.raadbergen-nh.nl 

Algemene raadscommissie van 13 oktober 2016 

 

Agendapunt  1: Opening 

 
Aanwezig: 

Commissieleden:  
 
Van der Leij (PvdA), 
Grooteman, Valkering, 
Corbee (CDA), Van Leijen, 
Kraakman (GB), Luttik-Swart, 
Glas (KL), Paping, Haarsma 
(VVD), Braak-van Kasteel, 
Groen-Bruschke, Ouëndag 
(GL), Wals, Otto- van der 
Ende (D66),  
 
Voorzitter: 
Kindt 

Collegeleden: 
 
Van Huissteden, Rasch en 
Mesu, Pothast 

Griffier:  
 
Veeger 
 
 
 
 

 

Agendapunt  2: Spreekrecht 

 
Spreekrecht 

Geen insprekers 

 

Agendapunt  3: Overige onderwerpen 1 
1 Toezeggingenlijst, lijst ingekomen stukken, mededelingen college en overige aanwezigen  
Voorgenomen besluit 

Vaststellen toezeggingenlijst ARC bijgewerkt tot en met 27 september 2016: 
Vastgesteld. 
 
Verzamellijst ingekomen stukken week 36-40: 
De heer Van Leijen (Gemeentebelangen) leest in het memo Mooi Bergen dat Bot Bouw 
problemen heeft met de ontwikkeling van het winkelhart waardoor de intentieovereenkomst 
verlengd wordt met 6 maanden. Hij vraagt om een toelichting en wil weten wat aan de 
vertraging gedaan kan worden. Portefeuillehouder Rasch antwoordt dat de vertraging te 
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wijten is aan het zoeken naar een oplossing voor de parkeeropgave. Hierover vinden op dit 
moment gesprekken plaats.  
 
Mededelingen van collegeleden en commissieleden: 
Portefeuillehouder Van Huissteden meldt dat vanaf 1 oktober 2014 in Bergen aan Zee een 
aanvullende vluchtelingenopvang aanwezig is waaraan de einddatum van 1 oktober 2016 
gekoppeld was. In de media verschijnen op dit moment berichten over de verminderde 
instroom van vluchtelingen omdat zij een woning in de gemeenten vinden. Dit leidt ertoe dat 
in de aanvullende opvang in Bergen aan Zee minder ruimte nodig is. Om deze reden is voor 
hotel de Dennen een contract getekend tot 1 april 2017, met een mogelijke uitloop van een 
half jaar. Op de vraag hoe bewoners hierbij betrokken worden antwoordt hij dat vooruitlopend 
op de officiële brief van het COA hij de bewonersvereniging Bergen aan Zee die op 14 
oktober 2016 vergadert zal informeren. Ook is vandaag hierover een kort persbericht 
uitgegaan.  
 
Portefeuillehouder Van Huissteden meldt dat men bezig is met een aanbestedingstraject voor 
het terrein van de watertoren (woningen, parkeerplaatsen en de nieuwe sporthal). Hiervoor 
hebben zich tien partijen aangemeld waarvan op basis van selectiecriteria vijf partijen zijn 
uitgekozen. Twee partijen zijn om verschillende redenen afgehaakt en er dreigt op dit 
moment een derde partij af te haken. Om het indienen van goede en gevarieerde plannen te 
waarborgen is besloten om twee eerdere partijen die uitgesloten waren mee te laten doen 
aan het vervolgtraject.  
 
Portefeuillehouder Mesu meldt dat op 26 oktober 2016 een BUCH-klankbordgroep sociaal 
domein plaatsvindt. Gesproken zal worden over de opzet van de integrale verordening en de 
voorstellen hoe omgegaan kan worden met de eigen bijdrage. Hij roept de raad op om bij 
deze bijeenkomst aanwezig te zijn om een goede discussie te kunnen voeren.  
 
Portefeuillehouder Rasch meldt dat vandaag in de Tweede Kamer een hoorzitting heeft 
plaatsgevonden over wind op zee waarbij veel belanghebbende partijen aanwezig waren. Op 
17 oktober 2016 om 15.30 uur vindt de behandeling in de Tweede Kamer plaats. Zij nodigt de 
raad uit om daarbij aanwezig te zijn. 
 
Portefeuillehouder Van Huissteden meldt dat op woensdag 19 oktober 2016 vanaf 13.00 uur 
de themadag water en veiligheid plaatsvindt. Raadsleden kunnen zich voor deze themadag 
nog aanmelden. Tijdens de themadag wordt de intentieverklaring vanuit het 
samenwerkingsverband afvalwaterketen Kennemerland Noord ondertekend door de 
deelnemende gemeenten.  
 
Mevrouw Luttik-Swart (Kies Lokaal) meldt dat voor twee organisaties die zijn gehuisvest in 
het Slotkwartier de overeenkomst is opgezegd. Zij wil weten of deze organisaties door de 
gemeente zijn benaderd om te zoeken naar alternatieve opslagruimte. Portefeuillehouder Van 
Huissteden antwoordt namens portefeuillehouder Snabilie dat de twee organisaties zullen 
worden ondersteund in het zoeken naar opslagruimte.  
 
Mevrouw Luttik-Swart (Kies Lokaal) meldt dat zij in de besluitenlijst van B&W heeft gelezen 
dat het sociale wijkteam in de Sanderij wordt gevestigd. Gezien het streven om diensten te 
clusteren in multifunctionele accommodaties is zij van mening dat de Blinkerd eerder een 
uitstekende locatie zou zijn. Zij vraagt het college om hierop een toelichting te geven. 
Portefeuillehouder Mesu antwoordt dat het sociale wijkteam al twee jaar in de Sanderij is 
gevestigd. Ook in de Sanderij zijn diverse sociale functies gehuisvest. Het college vindt het 
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verstandig om het sociale wijkteam daar blijvend te huisvesten. Bovendien wonen in de 
omgeving van de Sanderij veel senioren die de gang naar het sociale wijkteam maken. Er 
kan altijd nog heroverwogen worden om het sociale wijkteam in de Blinkerd te vestigen omdat 
de huurovereenkomst per half jaar/jaar kan worden opgezegd.  
 
Mevrouw Luttik-Swart (Kies Lokaal) meldt dat in Alkmaar een initiatiefvoorstel is ingediend 
om senioren tegen gereduceerd tarief te laten reizen. Zij vraagt of inzichtelijk gemaakt kan 
worden op welke voorzieningen ouderen op dit moment een beroep kunnen doen. Daarnaast 
vraagt zij wat de mogelijkheden zijn om ouderen tegemoet te komen in het openbaar vervoer. 
Portefeuillehouder Mesu zegt toe een overzicht te maken waarin staat aangegeven op 
welke voorzieningen ouderen op dit moment een beroep kunnen doen. Ook zal hij 
onderzoeken of er nog meer mogelijkheden zijn om ouderen tegemoet te komen in het 
openbaar vervoer. Dit gebeurt via een memo of de nieuwsbrief.  
 
Mevrouw Luttik-Swart (Kies Lokaal) verwijst naar de motie dorpenbeleid, waarin werd 
opgeroepen uitgangspunten over het dorpenbeleid aan de vier raden voor te leggen. Zij 
vraagt of dit voor de gemeente Bergen naar voren getrokken kan worden. 
Portefeuillehouder Mesu zegt toe dat hij de vraag via de nieuwsbrief zal beantwoorden.  
 
De heer Valkering (CDA) verwijst naar de brief van het Waterschap over het schoonmaken 
van de sloten langs gemeentelijke wegen door de gemeente. Hij wil weten waarom de 
gemeente deze brief niet heeft geschreven. Daarnaast wijst hij erop dat het afvoeren van de 
bagger uit de sloten veel geld kost en vraagt hij of dit wel verstandig is. Portefeuillehouder 
Van Huissteden zegt toe dat hij de vraag zal beantwoorden via de nieuwsbrief.  

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt  4: Voorstel betreft advisering I&A (informatievoorziening en 
automatisering) en het beschikbaar stellen van financiële middelen t.b.v. de 
werkorganisatie BUCH 

 
Voorgenomen besluit 

1. Akkoord te gaan met ‘gefaseerde harmonisatie’ variant 2 en de daarbij benodigde 
 incidentele middelen van in totaal € 4.015.000,- voor de periode 2016-2019 door de 
 gemeenten beschikbaar te stellen conform afgesproken verdeelsleutel. 
2. De extra exploitatiebudgetten voor de gemeente Bergen van € 1.295.502,- als volgt te 
 dekken: voor 2016 € 64.015 ten laste te brengen van het begrotingssaldo, voor 2017 € 
 511.367 ten laste te brengen van de algemene reserve en voor 2018 € 419.802,- en 2019 

€ 300.318,- ten laste te brengen van het begrotingssaldo. 
3. In 2016 een krediet door de gemeenten beschikbaar te stellen aan de toekomstige 
 werkorganisatie ten bedrage van € 2,409,- miljoen, waarvan € 769.000,- als aandeel voor 

de gemeente Bergen voor besteding aan I&A BUCH gerelateerde investeringen. 
4. Als gedeeltelijke dekking van het krediet voor de werkorganisatie van € 769.000,- te 
 besluiten om van de onderstaande investeringen die kunnen vervallen de kredieten van 
 totaal ad € 491.000,- niet meer uit te geven en deze als gedeeltelijke dekking te gebruiken 

voor de 769.000,-. 
 70520093 Aanschaf Key2Terugmelden 
 70520105 Digimelding, Digikoppeling, Digilevering 
 70520113 Vervangen servers 2014 
 70520123 Geïntegreerde Midoffice-suite 2015 
 70520128 Vervangen servers 2015 
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 70520129 OS3 Documentair managementsysteem 
 70520130 Vervangen actieve componenten 
 70520132 Implementatie identity- en accesmanagement 
 70520134 Vervangen werkplekapparatuur 2015 
 70520135 Digikoppeling, Digimelding en Digilevering 2015 
 70520137 Geïntegreerde Midoffice-suite 2016 
 70520138 Software investeringen 2016 
 70520139 Vervangen plotters 
 70520140 Vervangen opslagsysteem servers 2016 
 70520141 Vervangen werkplekapparatuur 2016 
 70520142 Vervangen actieve componenten 
 70520143 Digikoppeling, Digimelding en Digilevering 2016 
 70520144 Vervangen mobiele telefoons en tablets 2016 
5. De financiële gevolgen hiervan te verwerken in de meerjarenbegroting waarbij 
 gebruik wordt gemaakt van de beschreven egalisatiesystematiek en daarbij het bestuur i.o. 

van de werkorganisatie van BUCH (i.o.) nadrukkelijk opdracht te geven een taakstelling 
van € 4.015.000,- binnen de periode 2017 tot en met 2020 te realiseren en deze conform 
de afgesproken verdeelsleutel aan de gemeenten uit te keren. 

6. De bij dit besluit behorende begrotingswijziging vast te stellen 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 10 november 2016  Hamerstuk  Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

De heer Van Leijen (Gemeentebelangen) neemt aan dat er vervroegd ICT wordt vervangen 
zodat alle apparatuur hetzelfde is en de connectiviteit daarmee verbetert. Gemeentebelangen 
pleit ervoor om de kosten niet ten laste te brengen van de algemene middelen, maar die in de 
begroting op te nemen. Hiermee worden de kosten en de terugverdieneffecten meer 
inzichtelijk gemaakt.  
De heer Haarsma (VVD) vraagt waarom de kosten deels uit de algemene middelen en deels 
uit de exploitatie worden gefinancierd. De VVD pleit ervoor om die geheel te financieren uit de 
exploitatie. Verder wil hij weten of er bij de aanschaf van het nieuwe systeem rekening is 
gehouden met de nieuwe Omgevingswet. Verder signaleert hij dat het risicomanagement in 
het raadsvoorstel voldoende is meegenomen. Tenslotte spreekt hij zijn complimenten uit voor 
de vele vragen die in BUCH-verband zijn gesteld en de beantwoording die hierop is gegeven.  
Mevrouw Groen-Bruschke (GroenLinks) geeft aan dat de kosten niet in de begroting worden 
opgenomen omdat hiermee uitgekomen wordt op een negatief bedrag.  
Mevrouw Otto-Van der Ende (D66) herinnert eraan dat haar fractie regelmatig vraagtekens 
heeft gesteld bij de hoogte van de ICT-kosten omdat die volgens haar fractie te laag zijn 
begroot. Derhalve vraagt D66 zich af of het daarbij blijft en waarom de raad niet eerder is 
geïnformeerd. Anderzijds moet volgens haar fractie het besluit wel worden genomen.  
Mevrouw Grooteman (CDA) vindt de openheid en kwetsbaarheid die nu gegeven wordt te 
waarderen. Derhalve vindt haar fractie dat het besluit, mede in het kader van de 
dienstverlening aan de burger, genomen moet worden. Bij andere gemeenten kan gezien 
worden dat het realiseren van een extra platform het beste resultaat oplevert. Ook vindt het 
CDA dat er nu sprake is van de beste financieringssystematiek die het minste ‘pijn’ doet. Wel 
vraagt het CDA om voor de toekomst heldere mijlpalen en terugkoppelmomenten te 
formuleren om grip op de BUCH-organisatie te houden. Hiervoor vraagt haar fractie een 
voorstel te ontvangen.  
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De heer Van der Leij (PvdA) brengt naar voren dat het nieuwe systeem de dienstverlening 
moet verbeteren. Hierbij gaat het niet alleen maar om de ICT, maar ook om de mensen. 
Tijdens de bijeenkomst in Castricum heeft hij geconstateerd dat het gaat om het herstel van 
een fout in de plannen die er waren en dat het terugverdieneffect gezocht kan worden in 
minder formatieplaatsen. Bestuurlijk kan gezegd worden dat alle eerdere rapporten en 
adviezen onder de maat waren als het gaat om de gevolgen voor de ICT. Het dagelijks 
bestuur van de BUCH-organisatie is hiervoor aanspreekbaar. De sfeer tijdens de bijeenkomst 
vond hij niet prettig. De ambtelijke leiding gaf hem wel een betrouwbare indruk. Volgens hem 
kunnen er door de raad wel kritische vragen gesteld blijven worden over de specificatie van 
de kosten. De PvdA kan instemmen met de beslispunten, maar wil wel in het kader van de 
verantwoording goede en periodieke rapportages ontvangen.  
Mevrouw Luttik-Swart (Kies Lokaal) sluit zich aan bij de woorden van de PvdA. Kies Lokaal 
vindt het belangrijk dat de raad wordt meegenomen door periodiek inzicht te krijgen in hoe de 
gelden besteed worden. Verder vraagt zij de portefeuillehouder om nogmaals een toelichting 
te geven op hoe men zo verrast kan worden door het voorliggende voorstel ondanks dat er 
aan risicomanagement is gedaan.  
 
Reactie college  
Portefeuillehouder Rasch licht toe dat nu de contouren van het plan steeds duidelijker worden 
de raad geïnformeerd is. De second-opinion kon pas gevraagd worden toen men wist hoe de 
organisatie er in hoofdlijnen zou uitzien. Een organisatie met 100.000 inwoners en 800 tot 
900 medewerkers heeft een andere en complexere ICT-omgeving nodig dan de vier 
organisaties apart.  
Gevraagd wordt waarom het voor 2017 uit de algemene middelen en niet uit de begroting 
wordt gefinancierd. De begroting 2017 laat een negatief resultaat zien. Desondanks wil men 
financiële ruimte houden om zaken te doen. Daarom wil men het voor een jaar uit de 
algemene middelen en daarna uit de lopende begroting financieren.  
Een aantal fracties heeft aangegeven grip op het proces en de besteding van de gelden te 
willen houden. Zij zegt toe dat de raad zoveel als nodig is hierin meegenomen wordt. Dit kan 
gedaan worden door een informatiebijeenkomst of een voortgangsrapportage.  
Zij zal de complimenten die zijn uitgesproken overbrengen aan de beantwoorders van de 
vragen.  
Voor de nieuwe Omgevingswet is een implementatiemanager aangesteld. Bij de systematiek 
wordt nadrukkelijk rekening gehouden met de nieuwe Omgevingswet.  
 
De heer Pothast, gemeentesecretaris, geeft aanvullend op de portefeuillehouder nog aan dat 
het bedrag van 4 miljoen euro extracomptabel wordt bijgehouden. In het bedrijfsplan is een 
taakstelling van 10% voor de werkorganisatie opgenomen. Daarvan vloeit 60% terug naar de 
organisatie. Dit geld wordt nu aangewend voor de ICT. Er zit een faseringsverschil in het 
moment waarop de gelden de komende jaren beschikbaar worden versus de jaren waarin 
men die nodig heeft.  Er wordt zo adequaat mogelijk gekeken naar de inzet van mensen op 
de taken die gedaan moeten worden. Voor de ICT zijn er externen nodig omdat de BUCH-
organisatie complex is en er specifieke vraagstukken aan de orde zijn. Hierdoor is men 
genoodzaakt om externen in te huren.   
 
Tweede termijn  
De heer Corbee (CDA) geeft aan dat bij het samenvoegen van organisaties op het gebied 
van ICT in de praktijk vaak de hardware niet het probleem lijkt te zijn, maar wel de software. 
Als dit niet geborgd wordt is dit wel een zorgpunt.  
De heer Van Leijen (Gemeentebelangen) pleit er nogmaals voor om de kosten in de 
begroting op te nemen zodat duidelijkheid hierover verkregen wordt. Volgens zijn fractie 
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kunnen de kosten in de begroting worden opgenomen omdat het de verwachting is dat in 
2018 meer overgehouden wordt. Er zou dan geschoven kunnen worden teneinde een 
sluitende begroting te krijgen. Verder geeft hij aan dat hij niet zoveel verwacht van het 
voorgestelde terugverdienmodel. Volgens hem zal de samenvoeging meer geld gaan kosten.  
Mevrouw Groen-Bruschke (GroenLinks) vraagt of het correct is dat er een aparte 
werkbegroting wordt gemaakt voor de BUCH-werkorganisatie. Ook vindt zij dat medewerkers 
met goede hard- en software moeten werken zodat een goede dienstverlening aan de 
inwoners gewaarborgd kan worden.  
Mevrouw Otto-Van der Ende (D66) pleit ervoor om ook nog frictiekosten op te nemen als op 
personele kosten wordt bezuinigd.  
Mevrouw Grooteman (CDA) pleit ervoor om een BOT-overleg te plannen om het grip houden 
op de BUCH-organisatie te concretiseren.    
De heer Van der Leij (PvdA) is van mening dat de werkorganisatie een rapportage moet 
maken waarmee alle raden tevreden zijn en dat dit niet afzonderlijk gedaan moet worden. 
Verder geeft hij aan dat er over de inverdieneffecten afspraken zijn gemaakt. Volgens hem is 
er geen sprake van frictiekosten omdat een baangarantie is afgegeven.   
Mevrouw Luttik-Swart (Kies Lokaal) is in eerste instantie geen voorstander van een BOT-
overleg omdat zij eerst wil zien hoe een evaluatie eruitziet.  
 
Reactie college in tweede termijn 
Portefeuillehouder Rasch geeft aan dat de BUCH-organisatie een bedrijfsplan heeft gemaakt  
waarin de inverdienmogelijkheden worden genoemd. Er zijn geen frictiekosten omdat er 
sprake is van natuurlijk verloop. In de BUCH-kwartaalbrieven kunnen de rapportages worden 
opgenomen. In het presidium kan de wens om in december 2016 een BOT-overleg te 
organiseren besproken worden. Naar aanleiding van de second-opinion is een 
programmamanager aangesteld die inzicht kan geven in de planning en de mijlpalen. Op dit 
moment worden er investeringen voor de korte termijn gedaan om de applicaties zo goed 
mogelijk te laten werken. Bij het aansluiten op de Omgevingswet wordt gedacht aan 
investeringen op de langere termijn. Dit soort zaken wordt betaald uit de post ICT-kosten die 
structureel in de begroting is opgenomen.  
De heer Pothast, gemeentesecretaris, licht toe dat op het gebied van de personeelsformatie 
op een natuurlijke en organische manier gekeken wordt om het inverdieneffect te halen. Dit 
wordt met name gedaan in de back-office omdat de dienstverlening hieronder niet mag lijden. 
Een goede ondersteuning van de ICT is daarbij een belangrijke randvoorwaarde. Hij verwacht 
dat de taakstelling van 10% zeker realistisch is.   
De heer Freerkstra, concerncontroller, geeft aan dat er een aparte werkbegroting wordt 
gemaakt voor de BUCH-organisatie die in december 2016 aan de raden wordt aangeboden. 
Hierop kunnen zienswijzen gegeven worden zodat die in het eerste kwartaal van 2017 
vastgesteld kan worden. ICT is daar een onderdeel van.  
 
Conclusie voorzitter  
De voorzitter concludeert dat het voorstel als A-stuk naar de raad wordt doorgeleid. Tijdens 
de raadsvergadering kunnen er nog stemverklaringen worden afgegeven.  
Toezegging college  
Portefeuillehouder Rasch zegt toe dat de raad zoveel als nodig is en op regelmatige basis 
meegenomen wordt in de BUCH-organisatie en de besteding van de gelden. Dit kan gedaan 
worden door de BUCH-kwartaalbrief.  

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt  5: Voorstel betreft kennis te nemen van de regionale economische visie 
Alkmaar 
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Voorgenomen besluit 

n.v.t. 

 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: n.v.t.  Hamerstuk  Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

Conclusie voorzitter  
De voorzitter concludeert dat de commissie kennis heeft genomen van de regionale 
economische visie Alkmaar.  
 
Toezeggingen college 
Portefeuillehouder Rasch zegt toe dat zij de suggestie van het CDA zal meenemen om de 
deelprojecten SMART te formuleren.  
Portefeuillehouder Rasch zegt toe dat als er naar aanleiding van de uitvoeringsagenda 
nieuwe projecten door het Ontwikkelingsbedrijf uitgevoerd worden waarvoor een bijdrage van 
de gemeente nodig is, zij dit aan de raad zal voorleggen. Dit geldt sowieso voor voorstellen 
waarmee een bedrag van 50.000 euro of meer aan de orde is, maar ook voor zaken die 
minder kosten waarvan het college weet dat de raad daarop invloed wil uitoefenen of zaken 
die politiek gevoelig liggen.  
Portefeuillehouder Rasch zegt toe dat zij de raad via de nieuwsbrief over lopende en nieuwe 
projecten zal informeren.  

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 

 

Agendapunt  6: Voorstel betreft instemmen met de voortzetting van de 
risicoverevening Jeugd in 2016 binnen de BUCH-gemeenten 

 
Voorgenomen besluit 

1. Voor het jaar 2016 te kiezen voor een risicovereveningsmodel (gelijk aan 2015) met de 
gemeenten Bergen, Uitgeest, Castricum en Heiloo voor de jeugdhulp (zorg in natura en 
persoonsgebonden budget) waarbij er sprake is dat de financiële tekorten van de 
eventuele nadeelgemeenten worden verevend;  

2. De inkomsten voor de jeugdhulp volgens de laatst bekende relevante circulaire van het 
rijk in het betreffende jaar als verdeelsleutel te hanteren. 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 10 november 2016  Hamerstuk  Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

Mevrouw Glas-de Raadt (Kies Lokaal) geeft aan dat in het voorstel wordt gesproken over de 
term ‘zorggebruik in toom te houden’. Zij vindt niet dat aan de voorkant het zorggebruik in 
toom moet worden gehouden om daarmee aan de achterkant geconfronteerd te worden met 
extra kosten.  
De heer Corbee (CDA) is gezien de sombere prognoses niet ontevreden over het voorstel dat 
nu voorligt.  
Mevrouw Ouëndag (GroenLinks) sluit zich aan bij de woorden van het CDA. Zij signaleert dat 
het voor 2015 gelukt is. Daarom is het van belang om in 2016 de jeugdhulp te continueren.  
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Mevrouw Luttik-Swart (Kies Lokaal) vraagt of in het bedrag van 3,2 miljoen euro 
bedrijfsvoeringskosten zijn opgenomen.  
 
Reactie college  
Portefeuillehouder Mesu zegt toe dat antwoord gegeven zal worden op de vraag van Kies 
Lokaal of in het bedrag van 3,2 miljoen euro bedrijfsvoeringskosten zijn opgenomen. Verder 
licht hij toe dat het gaat om voortzetting van het beleid dat in 2015 is afgesproken. Voor 2015 
is men uitgekomen met het budget. Gedurende het eerste half jaar 2016 waren er meer 
cliënten ten opzichte van 2015. Tegelijkertijd is er meer budget beschikbaar gesteld. De 
verwachting is dat met het budget uitgekomen zal worden.  
Het is niet de bedoeling dat aan de voorkant het zorggebruik in toom wordt gehouden om 
daarmee aan de achterkant geconfronteerd te worden met extra kosten. Voorts geeft hij aan 
dat er wel budgetplafonds zijn afgesproken, maar dat de zorg aan iedere cliënt geleverd moet 
worden. Tenslotte geeft hij aan dat hij heeft begrepen dat er bij een zorgaanbieder een 
wachtlijst is. Nagegaan zal worden of dit bij meerdere zorgaanbieders zo is. Hij zal dit 
opnemen in het bestuurlijk inkoopteam omdat het van belang is dat eventuele wachtlijsten zo 
snel mogelijk weggewerkt worden. Hij zal de raad hierover informeren via de nieuwsbrief.  
 
Conclusie voorzitter 
De voorzitter concludeert dat het voorstel als A-stuk naar de raad wordt doorgeleid. 
 
Toezeggingen college:   
Portefeuillehouder Mesu zegt toe dat antwoord gegeven zal worden op de vraag van Kies 
Lokaal of in het bedrag van 3,2 miljoen euro bedrijfsvoeringskosten zijn opgenomen.  
Portefeuillehouder Mesu zegt toe dat hij de raad via de nieuwsbrief zal informeren over 
eventuele wachtlijsten bij de zorgaanbieders.  
 

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt  7: Voorstel betreft intrekken van het besluit van 2 juli 2016 inzake de 
derde wijziging van de gemeenschappelijke regeling GGD 

 
Voorgenomen besluit 

In te stemmen met het intrekken van het besluit van 2 juni 2016 inzake de derde wijziging van 
de gemeenschappelijke regeling GGD HN. 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 10 november 2016  Hamerstuk  Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

Mevrouw Groen-Bruschke (GroenLinks) vraagt of de portefeuillehouder kan uitleggen wat de 
derde wijziging van de gemeenschappelijke regeling GGD HN inhoudt.   
 
Reactie college  
Portefeuillehouder Mesu antwoordt dat door de samenvoeging van Graft-De Rijp en 
Schermer met Alkmaar de gemeenschappelijke regeling gewijzigd moet worden. Tegelijkertijd 
is er een nieuwe gemeenschappelijke regeling tot stand gekomen vanaf 1 januari 2015. Naar 
aanleiding hiervan is een aantal wijzigingen meegenomen.  
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Conclusie voorzitter  
De voorzitter concludeert dat het voorstel als A-stuk naar de raad wordt doorgeleid.  

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
Bergen, 13 oktober 2016 


